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21.01.13 Overzicht raadsvragen papierinzameling 

Raadsvragen Papierinzameling 

Gemeente Vraag Antwoord 
Culemborg 1. 

Kunnen wij een overzicht (trend gemiddeld per jaar) krijgen 
van hoeveel KG papier er werd opgehaald bij aanvang van 
de huidige afspraken/werkwijze met de verenigingen tot op 
heden. 
             

 
Zie Exceltabel 

Culemborg 2. 
Kan in dit overzicht (trend gemiddeld per jaar) ook de 
prijs/opbrengst van het papier vermeld worden. 
 

 
Zie Exceltabel 

Culemborg 3. 
Kan in het gevraagde overzicht verwerkt worden (trend 
gemiddeld per jaar) de gehele financiën (kosten en 
opbrengsten) vanaf de start van de huidige werkwijze tot nu 
toe. 

 
Zie Exceltabel 

Culemborg 4. 
Een inzichtelijke en onderbouwde berekening van “wat 
wordt precies bespaard” op de huidige werkwijze met 
vrijwilligers ten opzicht van alleen door de AVRI ophalen; 

Bij de startnotitie in 2018 is een berekening gemaakt waarin is aangegeven dat er 
ca. 350.000,00 besparing haalbaar is op de bedrijfsvoering als papier overdags 
zonder verenigingen wordt ingezameld. Hier is de vergoeding van 720k voor 
verenigingen buiten beschouwing gelaten. Deze berekening is niet meer 
geactualiseerd. 
 

 


